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Geachte inwoner,

Naar jaarlijkse gewoonte vindt u hier een overzicht van de belangrijkste verwezenlijkingen  
van onze bestuursploeg in het voorbije jaar. Het was opnieuw een jaar met hindernissen.  
Toen de Coronamaatregelen in het voorjaar van 2022 stilaan uitdoofden, barstte het conflict los  
in Oekraïne. Onze gemeente deed wat moest voor de opvang van oorlogsvluchtelingen. 

Intussen voelen onze inwoners én ons bestuur ook de energiecrisis. Verlichting, verwarming,  
bouwmaterialen, lonen… worden duurder. We namen energiebesparende maatregelen  
en door een vooruitziende financiële planning kunnen wij de onverwachte indexering  
van o.m. de personeelskosten, opvangen.

In 2018 trokken wij onder de naam “Open & N-VA” naar de kiezer.  
Vandaag veranderen we deze naam in “Lijst Burgemeester”.  
De grote uitdagingen waarvoor onze gemeente staat, vragen een 
sterk bestuur. Daarom reiken wij, over de partijpolitieke grenzen 
heen, de hand aan al wie zich wil inzetten voor een goed bestuur 
in onze gemeente. De krachten bundelen is de enige oplossing nu 
steeds meer verantwoordelijkheden naar de gemeenten worden 
doorgeschoven.

De aanpak van de Coronacrisis en van de vele zware dossiers  
die de voorbije jaren op de tafel kwamen, hebben het aangetoond:  
onze gemeente is in goede handen!

Wilfried Vandaele
Burgemeester 

Fietspad naar Nieuwmunster  
Op 25 april 2022 startte de aanleg van het nieuwe 
fietspad langs de Grotestraat tussen De Haan  
en Nieuwmunster. Schepen Hilde Dhont:  
“Op het grondgebied van De Haan had het heel 
wat voeten in de aarde om de nodige gronden  
te verwerven.”

Terugblik op een goed gevuld jaar

Herinrichting duingebied Wenduine  
De duinen tussen de Koninklijke Baan, de Leopold II-laan en de 
Rotonde worden opgewaardeerd. Ook het dierenparkje en de 

parking worden heringericht. Gemeenteraadslid Hans Knudde:  
“Het wandelpad in de duinen wordt heraangelegd, waardoor 

het beter toegankelijk zal zijn voor rolstoelen en kinderwagens.” 
De werken startten in november 2022.
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Ondertunneling Nieuwe Rijksweg  
Al jaren wordt er geopperd dat het een goede zaak zou zijn om de Nieuwe Rijksweg 
(N34Y) ondergronds te brengen ter hoogte van het tramstationnetje van De Haan.  

Nu is er een doorbraak: er kwam een akkoord met de Vlaamse overheid en  
de provincie om de haalbaarheid te onderzoeken. 

Burgemeester Wilfried Vandaele:  
“De Vlaamse overheid wil een fietssnelweg die alle kustgemeenten verbindt.  

Die zou in De Haan langs de Nieuwe Rijksweg, het vak landinwaarts, komen.  
Die extra verharding kan gecompenseerd worden door de Koninklijke Baan, dat is de 

kustbaan achter de duinen, te laten verzanden. Dan komt er vooral tussen De Haan  
en Wenduine flink wat natuur bij, en ontstaat er ruimte voor randparkings.” 
Aangezien het verkeer op de Nieuwe Rijksweg dus verzwaard wordt, vraagt  

De Haan dat die ter hoogte van het tramstation ondergronds wordt gebracht.  
Dan ontstaat er bovengronds een mooi plein en kan er eventueel ook  

een ondergrondse parking komen.

Grote Pluim voor Koen Crucke   
Koen Crucke ontving op 16 januari 2022 de allereerste 

‘Grote Pluim’. Die werd in het leven geroepen om 
verdienstelijke inwoners in de bloemetjes te zetten. 

Crucke woont al een aantal jaar in De Haan  
en ontpopte zich als een prima ambassadeur  

voor de gemeente.  

Nieuw beheersplan Concessie De Haan   
Op 5 mei 2022 kwam Vlaams minister van Onroerend Erfgoed  
Matthias Diependaele (N-VA) de nieuwe beheersplannen voor de 
Concessie en een huizenrij in de Driftweg ondertekenen.
Gemeenteraadslid Jan Vermast:  
“Op die manier krijgen eigenaars in dit ‘beschermd dorpsgezicht’ 
dezelfde subsidies als voor een ‘beschermd monument’.”

Panden Leopoldlaan  
De panden Leopoldlaan 6 en 8 in de als dorpsgezicht 
beschermde Concessie van De Haan staan al jaren 
te verkrotten. 
Schepen Rudi Cattrysse:  
“Burgemeester Wilfried Vandaele verzette hemel en 
aarde om een einde te maken aan deze situatie.  
Zo werden alle mogelijke boetes opgelegd en werd 
de eigenaar juridisch vervolgd. In het najaar kwam  
er eindelijk een oplossing: een nieuwe eigenaar zal  
de panden restaureren.”
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Opvang Oekraïners    
Sinds het begin van de oorlog in Oekraïne 

huurde de gemeente De Haan hotel ’t Bosje 
om er oorlogsvluchtelingen op te vangen. 

Leden Sociaal Comité Rebecca  
Zwaenepoel-Pollet en Steve Depecker:  

“Omdat die intussen allemaal andere 
huisvesting gevonden hebben, beëindigde  

de gemeente De Haan het huurcontract  
in november. “

Schepen voor Sociale Zaken  
Marleen Schillewaert-Vercruyce:  

“Momenteel verblijven er nog 72 Oekraïnse 
vluchtelingen op ons grondgebied.” 

Besparingsplan Energie  
De gemeente De Haan werkte een 
besparingsplan uit voor energie.  
De grootste slokop is de openbare 
verlichting. 
Fractievoorzitter Mathieu Delbarge:  
“De kostprijs loopt soms op tot 70.000 euro 
per maand. Om het energieverbruik te 
beperken, dooft de gemeente de openbare 
verlichting tussen 23 u. en 6 u. De verlichting 
in de gemeentelijke gebouwen wordt 
versneld vervangen door LED.”
Schepen van Leefmilieu Hilde DHont:  
“Nu al is 23% van de openbare verlichting 
omgezet naar LED. Die lichten verbruiken 
veel minder en gaan veel langer mee.  
We gaan 100% verledden tegen 2028.” 
De temperatuur in de gebouwen werd 
verlaagd tot 19°. Een paar gebouwen van  
de gemeente werden ook tijdelijk gesloten. 

Buurthuis Lindenhof   
In het kader van het buurtproject  
‘t Hope Sterker, opende de 
gemeente een buurthuis in de 
wijk Lindenhof. 
Schepen voor Sociale Zaken 
Marleen Schillewaert-
Vercruyce: “Bewoners kunnen 
er terecht met al hun noden, 
wensen of aanbevelingen om  
het dagelijkse leven in de wijk  
te verbeteren.”

Heraanleg Grotestraat   
In maart 2022 begonnen de werken voor de heraanleg van de 
Grotestraat, tussen de Stationsstraat en de Warvinge. Er komen 
nieuwe rioleringen, een nieuwe rijweg en nieuwe voetpaden.

Renovatie  
strandtoegang Vosseslag    
Op 28 november ging de renovatie van 
de strandtoegang in Vosseslag van start. 
Schepen Rudi Cattrysse:  
“De keermuren worden vervangen 
door betonnen muren en de openbare 
verlichting wordt LED. Er komen nieuwe 
zitbanken en picknicktafels en het  
sanitair blok wordt opgefrist.”

Nieuw lid Bijzonder comité  
Sociale Dienst   

Op 7 december 2022 legde Christiane Knudde 
de eed af als lid van het Bijzonder Comité 
Sociale Dienst. Ze was 39 jaar diensthoofd 

Toerisme van de gemeente.
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Elektrische auto’s en fietsen 
Het gemeentebestuur kocht in 
het voorjaar 2 elektrische auto’s 
en 9 elektrische fietsen aan voor 
dienstverplaatsingen van het 
gemeentepersoneel. 
Schepen van Personeel  
Christine Beirens:  
“De aankoop kadert in de 
vergroening en verduurzaming van 
het gemeentelijke wagenpark.”

Hondenlosloopweides
Om tegemoet te komen aan de  
grote vraag van hondeneigenaars, 
legde de gemeente 6 honden- 
losloopzones aan. 
Gemeenteraadslid Ine Meesschaert:  
“Na het Kennedyplein, Haneveld en 
Zwarte Kiezel kwamen er in 2022 ook 
hondenweides in de Manitobastraat en 
in de Westhinderlaan/Wancourtstraat 
in Wenduine.” 

Renovatiepremies
Vanaf januari 2022 kunnen huiseigenaars die hun eigen woning renoveren  
of verhuurders die hun huurwoning renoveren en verhuren via een sociaal verhuurkantoor, 
een beroep doen op een gemeentelijke opknappremie van maximum 2.000 euro.
Fractieleider Mathieu Delbarge: “Ben je jonger dan 36 jaar, dan wordt de premie verdubbeld.  
Er kwamen ook nieuwe premies voor warmtepompen, thuisbatterijen en groendaken.”

Heraanleg Bredeweg-Kloosterstraat-Vijfwegestraat 
Eind 2021 bracht landmeter Marc Minne de toestand van alle wegen  
in de gemeente in kaart. 
Gemeenteraadslid Trui Minne-Jonniaux: “Daarmee kon de gemeente 
beslissen welke wegen prioritair aangepakt moeten worden.  
De Bredeweg, Kloosterstraat en Vijfwegestraat in Vlissegem zijn zwaar 
beschadigd. De aanbestedingsprocedure werd opgestart om die 
wegen duurzaam te herstellen. “

Nieuwe wieken Hubertmolen   
De Hubertmolen in Wenduine werd  

volledig gerestaureerd en op 10 juni 2022 
werden de nieuwe wieken geplaatst. 

Strandhoofden Wenduine 
In 2022 werden er in Wenduine drie strand-
hoofden afgebroken en 2 nieuwe aangelegd. 
Momenteel worden er nog 2 bestaande 
golfbrekers verhoogd en verlengd.
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Tegeltableau  
molen Wenduine 

Het unieke tegeltableau dat de 
Hubertmolen van Wenduine 

uitbeeldt, en vroeger aan 
de gevel van hotel Savoy in 

Wenduine pronkte, is na  
25 jaar teruggekeerd naar  

onze gemeente. 

Restauratie gemeentehuis 
Begin 2022 is de restauratie van het  
gemeentehuis gestart. 35 jaar na de laatste  
renovatie was het nodig om het dak en  
de gevels volledig te vernieuwen. 
Burgemeester Wilfried Vandaele:  
“De Vlaamse overheid kende een recordsubsidie toe van 2,3 miljoen euro. 
Tijdens Open Monumentendag op 11 september mochten bezoekers  
op de stelling rond het gemeentehuis.” 

Verkeerslichten Kerkstraat Wenduine 
Op 27 juni werden de verkeerslichten aan de tramhalte in Wenduine 
Centrum weggehaald. Die kostten de gemeente 60.000 euro per jaar. 
Schepen Christine Beirens:  
“Het kruispunt en de doorsteek voor de voetgangers op de 
tramsporen werden veiliger gemaakt.” 

Erfgoedpluim voor Spyckergoed 
Spyckergoed, gebouwd in de 14de eeuw, is een van de oudste hoeves 
in Klemskerke. In 2015 startte een grondige renovatie waarbij de 
eigenaars het historische karakter behielden. 
Burgemeester Wilfried Vandaele, bevoegd voor onroerend erfgoed:  
“Voor deze restauratie ontvangt de eigenaar nu dus onze vierde  
‘Erfgoedpluim’.”



Wil je meer weten? Of wil je zelf je mening kwijt: 
www.open-en-nva.be
en binnenkort op www.lijstburgemeester.be 
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Het Feest van de  
Burgemeester op  
zaterdag 22 oktober  
in het Zeepreventorium  
was een groot succes.

Dag van de Landbouw, Jerseyhoeve  18 september 2022

Onthulling kunstwerk Nest  

15 oktober 2022


